



2



17



37



65

Главная тема номера:

«Роль права в условиях цифровизации»

- 2** **Егорова М.А., Белицкая А.В.**
Публичное регулирование криптовалютных отношений в контексте риска национальной безопасности
- 11** **Близнец И.А.**
Политика высших учебных и научных учреждений в сфере интеллектуальной собственности в условиях цифровизации и развития инноваций
- 17** **Платонова Н.И.**
Цифровизация системы здравоохранения в период пандемии
- 23** **Родионова О.М.**
Гражданско-правовые особенности государственных и муниципальных контрактов, заключаемых с использованием электронно-цифровых средств

Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право

- 30** **Герасимова О.А.**
Применение норм о разделе общего имущества и норм об обязательствах вследствие неосновательного обогащения в спорах между супругами о взыскании части распределенной прибыли общества с ограниченной ответственностью
- 37** **Елисеева И.А.**
Споры об определении порядка пользования земельным участком: проблемы правоприменения

The main subject of the issue: The Role of Law in Conditions of Digitization

- 2** **Egorova M.A., Belitskaya A.V.**
The Public Regulation of Cryptocurrency Relationships Within the Framework of the National Security Risk
- 11** **Bliznets I.A.**
The Intellectual Property Policy of Universities and Research Institutions in Conditions of Digitization and Development of Innovations
- 17** **Platonova N.I.**
Digitization of the Healthcare System During the Pandemic
- 23** **Rodionova O.M.**
Civil Law Peculiarities of State and Municipal Contracts Concluded with the Use of Electronic and Digital Means

Civil Law; Entrepreneurial Law; Family Law; Private International Law

- 30** **Gerasimova O.A.**
The Application of Provisions on Common Property Division and Provisions on Obligations as a Result of Unjustified Enrichment in Disputes Between Spouses over Collection of a Part of Profit Distributed by a Limited Liability Company
- 37** **Eliseeva I.A.**
Disputes over the Establishment of the Land Plot Use Procedure: Law Enforcement Issues

Административное право; административный процесс

- 44** **Петровская М.И.**
Содержание государственного управления в сфере вынужденной миграции в России: административно-правовой аспект

Корпоративное право; конкурентное право; энергетическое право

- 54** **Кожевников И.Н.**
Правовая природа недобросовестной конкуренции по законодательству России, Германии и Франции

Уголовное право и криминология

- 60** **Деревянская Т.П., Иликбаева Е.С.**
Новеллы уголовного законодательства об обороте фальсифицированной медицинской продукции в период пандемии

Актуальное мнение

- 65** **Носов С.И.**
Субъективные публичные права и интерес

Обзор новой актуальной научной литературы

- 74** Трансформация моделей правового регулирования объектов инновационной инфраструктуры в современном праве: российский и зарубежный опыт: монография / под общ. ред. В.В. Блажеева, М.А. Егоровой. — Москва: Проспект, 2021. — 592 с.
- 74** Юридические факты и их влияние на отраслевые институты права: проблемы и направления развития: монография / под общ. ред. В.Н. Синюкова, М.А. Егоровой; Московский государственный юридический университет имени О.Е. Кутафина (МГЮА). — Москва: Проспект, 2021. — 536 с.

Administrative Law; Administrative Procedure

- 44** **Petrovskaya M.I.**
The Content of Public Administration in the Forced Migration Sphere in Russia: An Administrative Law Aspect

Corporate Law; Competition Law; Energy Law

- 54** **Kozhevnikov I.N.**
The Legal Nature of Unfair Competition under the Laws of Russia, Germany and France

Criminal Law and Criminology

- 60** **Derevyanskaya T.P., Ilikbaeva E.S.**
Novelties of Criminal Laws on Circulation of Falsified Medical Products During a Pandemic

Relevant Opinion

- 65** **Nosov S.I.**
Subjective Public Rights and Interest

Review of New Relevant Scientific Publications Section

- 74A** Transformation of Models of the Legal Regulation of Innovative Infrastructure Objects in the Modern Law: The Russian and Foreign Experience: monograph / under the general editorship of V.V. Blazheev, M.A. Egorova. — Moscow: Prospect, 2021. — 592 p.

- 74** Legal Facts and Their Influence on Sectoral Institutions of Law: Issues and Development Prospects: monograph / under the general editorship of V.N. Sinyukov, M.A. Egorova; Kutafin Moscow State Law University (MSAL) — Moscow: Prospect, 2021. — 536 p.